
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 13/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 26.09.2023 klo 17.15

Paikka: Lyhty (P302), Keskussairaalantie 4

Läsnä: Minea Nirhamo

Emma Kola

Atte Urama

Saku Virtanen

Jussi Tikanmäki

Veera Hynninen

Friida Vallin

Lotta Seppänen

Anni Hakala

Jimi Rytkönen

Siru Kirkelä saapui 17.13

Janne Rajamäki poistui 17.39

Janetta Ottosson saapui 17.48

Tuukka Laaksovuori poistui 17.57

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 17.11.

Sihteerinä toimii Lotta Seppänen.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistalta esitettiin poistettavaksi

Kohdasta Toimikuntien kuulumiset 7.2. Opintoasiatoimikunta



Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Edunvalvonta 9.3. Kannanotto kontaktiopetuksen vähentämistä vastaan

Kohtaan Yhteistyö 15.3. Yhteistyösopimukset

Siru Kirkelä saapui ajassa 17.13.

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Anni Hakala ja Saku Virtanen.

5. Hallinto

Tuukka Laaksovuori saapui esittelemään opiskelijaedustajana toimimista Jyväskylän

normaalikoulun johtokunnassa.

Opiskelijaedustaja toimii johtokunnassa, joka päättää kaikista normaalikoulun

linjauksista.

Tuukka Laaksovuori nosti esille esimerkiksi hyvinvoinnin harjoittelun aikana.

Johtokunta tapaa 3-5 kertaa vuodessa. Johtokunta hyväksyy Normaalikoulun

strategian, ja siellä on käytännössä kaikki paikalla, kuten rehtori, oppilashuolto ja

opiskelijat. Tällä hetkellä johtokunnan käsittelyssä on miten yhteistyötä opiskelijoiden

kanssa voisi tiivistää.

Opiskelijana johtokunnassa pääsee vaikuttamaan. Edustajaa toivotaan Pedago ry:stä,

ja kuka tahansa kiinnostunut voi olla edustaja. Normaalikoulu on isoimpia



harkkapaikkoja ja johtokunnan avulla pääsee vaikuttamaan. Tällä hetkellä on

epävarmaa, saadaanko sinne opiskelijaedustajaa, mutta sinne sellainen haluttaisiin.

Voidaan myös miettiä, mitä teemoja halutaan viedä johtokuntaan. Vireillä on

kannanotto etäopetuksesta, mutta se ei liity Normaalikoulun arkeen.

Keskusteltiin opetusharjoitteluiden vähentämisestä, mutta siihen ei voi enää vaikuttaa.

Todettiin kuitenkin, että on hyvä kun ensimmäinen harjoittelu on pysynyt ennallaan.

Seuraava johtokunnan kokous on 24.10. Kokoukset ovat hyvä paikka luoda

kontakteja.

Anni Hakala osoitti kiinnostuksen johtokuntaa kohtaan.

Saaga Rissanen saapui ajassa 17.24

Opiskelijoilla on myös pääsy opettajanhuoneeseen normaalikoululla, mutta tämä ei

ole yleisessä tiedossa. Keskusteltiin siitä, mikä on opiskelijan paikka yhteisössä.

Opiskelijat voisivat olla mukana tekemässä yhteistyötä.

Tuukka Laaksovuori on ainut opiskelijaedustaja ja on myös koulukohtaisessa

hyvinvointiryhmässä.

Yhteistyötoimikunta on tällä hetkellä meidän kontakti Normaalikouluun.

Emile ry:llä on vuosijuhlat 17.11.

Minea Nirhamo ja Emma Kola edustavat Pedago ry:tä siellä.

Hallitus + tutorit hengailu 29.11. klo 18.

Vielä ei tiedetä missä tapahtuma on ja mitä siellä tapahtuu. Tähän saa keksiä ideoita.



Kannustettiin sopimaan tiimien kesken palavereita. Kannustettiin päivittämään

testamentteja palavereiden aikana. Ajatuksia voi kirjoittaa sinne nyt ja päivittää

myöhemmin syksyllä.

JYYn foorumit

Siru Kirkelä on käynyt hyvinvointifoorumissa kerran. Siellä käsiteltiin

Yksinäisyystyö korkeakoulussa -hanketta ja kannustettiin osallistumaan hankkeeseen

liittyvään koulutuspakettiin. Siru Kirkelä on ilmoittautunut tähän, sillä sieltä voisi

saada työkaluja sopo- ja yhdenvertaisuusvastaaville.

Kopo-foorumi on ollut kerran syksyn aikana.

Siru Kirkelä on mukana Jyyn järjestämässä tapahtumassa Järjestöspektaakkelissa

yhdenvertaisuuskoulutuksessa 20.9.

Kysyttiin, ovatko kaikki foorumeiden telegram-ryhmissä. Muistutettiin hallituslaisia

käymään JYYn foorumeissa. Voi myös käydä myös jonkun muu kuin oman sektorin

ryhmissä.

Siirryttiin kohdasta 9.3 Kannanotto kontaktiopetuksen vähentämistä vastaan käsittelemään

vielä johtokunnan toimintaa.

Halloped edustaa johtokunnan kokouksissa. Johtokunta koostuu 16 jäsenestä, jotka

ovat Kasvatustieteiden ja psykologian tiedekunnan dekaani on nimennyt.

Johtokunnan toimikausi on kolme lukuvuotta, mutta opiskelijajäsenet valitaan

lukuvuodeksi kerrallaan. Johtokunta kokoontuu johtavan rehtorin tai puheenjohtajan

kutsusta.

Johtokunnan tehtäviä ovat muun muassa edistää koulun ja yhteistyökumppaneiden

yhteistoimintaa sekä päättää koulun työ- ja loma-ajoista.



Tuukka Laaksovuori halusi tuoda esille, että hallopedina toimiminen on meidän

ensisijainen kanava Normaalikoulun arkeen vaikuttamiseen.

5.1. Ansiomerkit

Merkki suunniteltu, laitettu eteenpäin Hyrsky oy:lle. Ehdokkaita kunniajäseneksi ei

kuitenkaan ole tullut anonyymilla lomakkeella vielä.

5.2. Toimintasuunnitelmakokous, Väite (B248), 3.10.

Pedagon hallituksen kokous, teemana tyypillisen kokouksen sijaan

toimintasuunnitelma sekä talousarvio.

Aamukoulun pohdintojen pohjalta valmistellaan syyskokoukseen tosu-dokumentti.

Kokous on kaikille jäsenille avoin. Toivotaan paikalle porukkaa keskustelemaan ja

tuomaan ideoita, jolloin on toivottavasti vähemmän keskustelua syyskokouksessa ja

syyskokous olisi sujuvampi.

Asioita joita keksittiin voi tehdä jo tällä kaudella, sillä se on aina seuraavalta

hallituskaudelta pois ja heidän on helpompi alkaa hommiin.

Esli 14/23 Tosu-kokous 3.10.2023

5.3. Syyskokous, Boombox, 31.10.

Tiistai klo 17.

Yhdistyksen sääntömääräinen syyskokous, jossa käsitellään:

- toimintasuunnitelma + talousarvio

- luottamustoimijoiden edut

- kestävyysohjelma

- hallitus 2024

- toiminnantarkastajat

https://docs.google.com/document/d/1bsThTP846dZbYotgpy9jPpXtVme5Dj3qDg4GnWB7DIc/edit#heading=h.gjdgxs


Pohdittiin sitä, käsitelläänkö sääntömuutokset kokouksessaa, ja tultiin siihen

tulokseen, että ei tänä vuonna.

Pohdittiin sitä, otetaanko etämahdollisuus tällä kertaa. Mahdollistetaan myös

etäosallistuminen.

Puheenjohtaja syyskokouksessa: Tiia Hallamaa

Muut vastuut: merkitkää nimenne tiedostoon. Esiteltiin tiedosto, jossa erilaisia

kokoukseen liittyviä tehtäviä. Kehotettiin tutustumaan tiedostoon omalla ajalla.

Käsiteltiin hallitustoiminnan mainostusta tuleville mahdollisille hakijoille ja pohdittiin

miten halutaan tuoda esille hallitustoimintaa ennen syyskokousta.

Huomenna tulossa kattava info, miten saada porukkaa innostumaan hallitukseen

hakemisesta. Minea esitteli mainostuksen aikataulua.

Päätettiin tehdä q&a-juttua sosiaaliseen mediaan. Myös myweek-toteutusta toivottiin.

Veera Hynninen ja Saku Virtanen tekevät myweek-postauksen. Ne julkaistaan

kuitenkin eri päivinä.

Janne Rajamäki poistui 17.39

Mietittiin, voiko syyslomalla julkaista jotain hallitustoimintaan liittyvää, mutta tultiin

siihen tulokseen, että mieluummin loman ulkopuolella.

Toivottiin kokouksesta jotain somemateriaalia.

Toivottiin myös ensi viikon tosukokouksesta ja q&a livetilaisuudesta jotain

somemateriaalia.

Mietittiin sitä, miten hallitus olisi jatkuvasti esillä jäsenistölle.

Esiteltiin aikataulu ennen syyskokousta:



19.9. Tosukokous mainostus

27.9. IGF Syyskokous + nettisivuille kattava info (mikä on syyskokous, hallitushaku,

päivämäärät, yms)

28.9. IGF Syyskokous & hallitushaku Q&A

3.10. Tosukokous

23.10. IGS Mainos Q&Asta ja kysymysboksi

24.10. Q&A Syyskokous + hallitushaku

31.10. Syyskokous

Emma Kola ehdotti, että viikolla 40 voisi olla vanhojen hallituslaisten “mitä opin”

videoita. Ehdotettiin edellisten kausien puheenjohtajia. Olisi kiva, jos olisi jo

valmistuneita.

Janetta Ottosson hoitaa seuraavan somemainonnan toimintasuunnitelmakokouksesta.

6. Talous

Käteiskassa on tilitetty.

Tilin saldo: 8 021,24€

Jäsenien määrä: 307

Kulukorvaukset

Ehdotetaan maksettavaksi:



Etunimi Sukunimi Peruste kulukorvaukselle Summa

Heidi Hakamäki

Kirjakerhon syksyn tarjoiluihin keksejä ja

mehua + kertismukeja. Riittää useammalle

kerralle. 18,36€

Veera Hynninen Selkeiden glitterit ja kiinnitysgeeli 18,18€

Emma Kola

Kokouseväät syksyn toiselle kokoukselle

12.9.2023 7,54€

Emma Kola Syysriehan palkinnot 59,00€

Tilitapahtumat viime kokouksen jälkeen

Päivämäärä

Saaja/maksaja

Selite Määrä

26.09.2023 PALVELUMAKSU

Säästöpankin palvelumaksut ajalta 1. - 31.8.2023

−28,05 EUR

22.09.2023 TREANGLO OY

Kide.app tilitys

595,99 EUR

22.09.2023 JYVÄSKYLÄN SEUDUN NUORISOSEURA

Fuksimökin varausmaksun loppuosa

−200,00 EUR

22.09.2023 JYVÄSKYLÄN SEUDUN NUORISOSEURA

Marraskuun bileiden tilavarausmaksu

−350,00 EUR



19.09.2023 TIIA HALLAMAA

Kulukorvaus

−11,92 EUR

19.09.2023 JUSSI TIKANMÄKI

Kulukorvaus

−22,91 EUR

19.09.2023 JUSSI TIKANMÄKI

Kilometrikorvaus

−7,50 EUR

19.09.2023 FRIIDA VALLIN

Kulukorvaus

−133,24 EUR

19.09.2023 TIIA HALLAMAA

Kulukorvaus

−40,36 EUR

18.09.2023 TREANGLO OY

Kide.app tilitys

2 448,54 EUR

15.09.2023 SUMUP LIMITED

SumUp-tilitys

2,96 EUR

12.09.2023 SUMUP LIMITED

SumUp-tilitys

624,08 EUR

12.09.2023 URAMA ATTE 105,00 EUR



Käsikassan tilitys

7. Toimikuntien kuulumiset

7.1. Pedagoginen toimikunta

Toimikunnan kokouksessa luotiin tulevan opsin maisteri- sekä kandivaiheen

tavoitteet.

Toimikunnassa keskusteltiin Sisusta sekä siitä, miten opiskelijat saataisiin lukemaan

kurssitoteuksia. Näihin saa esittää ehdotuksia.

Janetta Ottosson saapui 17.48

Sisu on heilläkin tukossa ja matalan kynnyksen viestintää kaivataan.

7.2. Yhteistyötoimikunta

Ei mitään uutta. Seuraava kokous on ensi kuussa. Saku Virtanen menee ja

mahdollisesti Emma Kola.

7.3. YVV-toimikunta

Seuraavan kerran 9.10. Friida Vallin menee.

10.10. on lukupäivä yliopistolla.

8. Viestintä



Esteettömyyskyselyssä tuli ilmi että videoihin toivotaan tekstityksiä.

Tuli myös toivetta koko Pedagon telegram-ryhmästä. Telegram-ryhmä tehty kaikille

Jyväskylän luokanopettajaopiskelijoille.

Puhuttiin myös kaksikielisistä tekstityksistä, mutta videoon ei mahdu tekstiä niin

paljon. Kaikki tapahtumaviestintä olisi myös englanniksi, mutta pidempiin videoihin

vain tiivistysteksti. Tärkeämpi, että pidempi viesti on suomeksi.

9. Edunvalvonta

9.1. Edunvalvonnan hyvinvointi-julkaisu

Julkaistiin kohokohdissa olevat hyvinvointi-stoorit uudestaan, jotta ne saavuttaisivat

myös uudet opiskelijat. Tietoa muun muassa Nyyti ry:stä ja Hyviksistä. Toivotaan,

että opiskelijat löytää niiden pariin.

Keskusteltiin voidaanko nostaa omassa somessa kyseiset toimijat. Nettisivuilla on jo

nostettu.

9.2. YTHS & KELA -muistutus

Tehdään loppuviikosta somepostaus, jossa muistutellaan YTHS-maksun

maksamisesta sekä avataan hieman YTHS-maksun taustoja sekä YTHS:n palveluja.

Samalla avataan Kelan tukiin liittyviä asioita, kuten opiskelijan sairaslomaa ja

opintotuen tulorajaa.

9.3. Kannanotto kontaktiopetuksen vähentämistä vastaan

Kannanotto kontaktiopetuksen vähentämistä vastaan etenee. Pasi Ikoselta saatu

lisätietoja ja Abakus ry on mukana kannanotossa. Pasi Ikonen toivoi kannanoton



laajaa levitystä. OPS-työ etenee nopeasti, joten kannanotto oli hyvä saada kasaan ja

johtoryhmiin.

Abakus ry on yhteydessä tämän kuun loppuun mennessä asian tiimoilta. Otetaan myös

JANO ry:hyn yhteyttä jos vaan mahdollista. Annetaan meidän hallitukselle luettavaksi

ennen julkaisua.

Palattiin käsittelemään kohtaa 5. Hallinto

Tuukka Laaksovuori poistui 17.57.

10. Yhdenvertaisuus

10.1. Esteettömyyskysely

Kyselyyn tullut 10 vastausta. Tänään julkaistu instagram-stoori aiheesta.

Kyselyssä toivottiin esteettömyys-checklistin päivittämistä sekä kaikille yhteistä

telegram-ryhmää. Checklistiä on päivitetty palautteen avulla. Yleisesti oltiin

tyytyväisiä esteettömyyteen liittyviin asioihin.

11. SOOL

11.1. SOOL Pubivisa 4.10.

Klo 18, tervetuloa. Ilmoittautuminen käynnissä ja porukkaa on tulossa hyvin.

Jyväskylän SOOLin instagramista löytyy linkki ilmoittautumiseen.

11.2. Harkkainfo-julkaisu

Vielä ei ole saatu julkaisupohjaa tähän, mutta tämä julkaistaan mahdollisimman pian.



Tauko 18.00-18.15

12. Hupi

Varmistettiin, onhan loppuvuoden tilavaraukset hoidettu. Jos on, merkatkaa

kalenteriin tapahtumapaikat heti kun ne ovat tiedossa.

Tilat täytyy varata jos niitä ei ole vielä varattu, tämä myös tutoreille tiedoksi. Veera

Hynninen tiedottaa.

Boombox ja Tilia jäsenpalvelusihteerin kautta. Maanantaisin, tiistaisin,

keskiviikkoisin ja torstaisin ilmaisia klo 22 asti. Muiden tilojen varaamisesta olkaa

yhteydessä puheenjohtajaan.

Tiedusteltiin Ruusupuiston joululaulajaisista, mutta edunvalvojat ei ole vielä ehtineet

perehtyä tähän, mutta ottavat asiakseen.

Palauteboxin palautteen läpikäynti

- Pyydetään enemmän tapahtumia ja kehittämään tapahtumatoimintaa.

“Tapahtumien järjestämiseen ei aina tarvi suurta budjettia ja hienoja lisähärpäkkeitä,

vaan vähemmälläkin selviää. Tapahtumien ei tarvitse olla maksuttomia, sillä

osallistuja itse päättää, onko valmis maksamaan vai ei. Suurin osa kuitenkin on

valmiita maksamaan.”

- Toivoo kotibileiden tyylistä tapahtumaa pari kertaa vuodessa tai

olympialaisia/rastienkiertely/toimintapistetapahtuma.

- Haluaa päästä myös tutustumaan fukseihin tapahtumissa.

“Tämän vuoden fuksit ovat jääneet TÄYSIN tuntemattomiksi, ja lukuvuotta on

kuitenki mennyt jo melkein kuukausi. Viime vuonna ainakin yhteen tapahtumaan

vanhemmat vuosikurssin saivat osallistua.”



- Alkoholillisia tapahtumia halutaan lisää.

“Nykyään Pedagossa sana ”alkoholi” on kirosana jota ei saa sanoa missään ettei joku

vaan loukkaannu. -- Pedago mainostaa itseään yhteisöllisenä, mutta sitä se ei tällä

hetkellä ole. “

- Vastuuta jaetaan tapsojen ulkopuolelle, eikä palautteen antajan mukaan

tapahtumavastaavia näy tapahtumissa.

Keskustelua aiheesta

Syksyllä on vähemmän tapahtumia kuin aiempina vuosina, mutta kalenteriin ei mahdu

enempää, sillä joka viikko on jotain. Tapahtumavastaavat ovat todella kiireisiä.

Alkoholitapahtumia on, vaikka voisi olla enemmänkin. Näillä resursseilla ei onnistu

tapahtumien lisääminen. Ensi vuonna voisi olla, että tapahtumavastaavilla ei ole toista

pestiä päällekäin, sillä tapahtumavastaavat kuormittuvat kahdesta pestistä

huomattavasti. Saku Virtanen on antanut muiden ihmisten pitää tapahtumia, eikä tämä

näy jäsenistölle.

Meillä on ollut syksyllä fuksitapahtumia joihin on saanut tulla kaikki pedagolaiset ja

nyt vasta tapahtumat alkavat pyörimään kunnolla. Varmasti on tulossa tapahtumia,

joissa voi tavata fukseja. Tärkeää myös, että fuksit ryhmäytyvät keskenään.

Keskusteltiin siitä, mitä tapahtumia on viime vuodesta jäänyt. Esimerkiksi fuksiaisia

ei ole vanhemmille vuosikursseille. Sitseillä sekä syysriehassa suurin osa on fukseja.

Kalenteri on täynnä ja tultiin siihen tulokseen, että tapahtumia loppujen lopuksi

suunnilleen saman verran viime vuodesta.

Viime vuodesta poiketen Fuksipong ei ollut auki muille vuosikursseille.

Palautteen antaja pyysi isoja yhteisöllisiä tapahtumia, sillä monien kymmenien

ihmisten tapahtumia ei ole ollut. Tämä voi johtua esimerkiksi fuksiaisten puutteesta.



Nyt on ollut enemmän alkoholittomia tapahtumia, ja sekä holillisia että holittomia

tapahtumia on ollut. Pohdittiin, ollaanko saavutettu neutraalius vai vaan lisätty

alkoholittomuutta. Osa jäsenistöstä saattaa nähdä sen niin, että otettaisiin pois

holillisista tapahtumista, mikä lisää kahtiajakoa.

Rastitapahtumat lisäävät yhteisöllisyyttä. Jos on esimerkiksi kolmannella

vuosikurssilla niin niitä ei järjestetä enää.

Pohdittiin sitä, onko vaikeaa tutustua baarissa. Jos on poikkitieteellinen tapahtuma,

miten voi tunnistaa muut pedagolaiset, etenkin fuksit.

Tultiin siihen tulokseen, että jäsenet ovat itse vastuussa siitä, miten paljon tutustuvat

baarissa. Jäsenellä itsellään on vaikuttamisen mahdollisuus.

Meille on tullut valitusta myös porukoiden sekoituksesta.

Kaikille yhteisen tapahtuman voisi esimerkiksi laittaa nykyisen leffaillan tilalle, mutta

se on aika lähellä kotibileitä.

Nostettiin esille myös vanhempien vuosikurssien asenne alempia vuosikursseja

kohtaan.

Jos meidän jäsenillä on toiveita bileille, pitäisikö Pedagon mainostaa myös muiden

järjestämiä opiskelijatapahtumia.

Ehdotettiin etkoja Pedagon tapahtumissa. Myös yhteistä pulkkamäkeä ehdotettiin ensi

talveksi.

Pohdittiin mainostusta muiden järjestämistä bileistä. Syntyi huoli siitä, että tulee taas

valitusta ettei järjestetä omia bileitä.

Tapahtumavastaavat ovat olleet esillä tapahtumissa, mutta eivät välttämättä tarpeeksi

jäsenten mielestä.



Luultavasti palautteenantaja ei lue pöytäkirjaa, joten pohdittiin, pitäisikö viestiä

palautteenkäsittelemisestä jotenkin. Tultiin siihen tulokseen, että ei viestitä, sillä

palaute on annettu nimettömänä. Palautteen käsittelystä päivitetään

kokouskuulumisiin.

12.1. Excu

Jimi Rytkönen oli Intiassa, joten ei voinut työskennellä Excun edistämisessä. Keväällä

asiaa on hoidettu niin pitkälle kuin mahdollista, mutta majoituksia ei saakaan.

Yritettiin siirtää tapahtumaa tammikuun alkuun, mutta onko tämä mahdollista? Se on

uuden ja vanhan hallituksen murrosaikaa ja jos Excu olisi siinä valmiina, voisi

helpottaa tulevan hallituksen työmäärää.

Tällä hetkellä 1.-2.2. mutta päätettiin aikaistaa, koska Talvipäivät osuu niin lähelle.

Tapahtuma siirrettiin ajalle 18.-19.1.

Tällä hetkellä näyttää siltä, että Lappeenranta joudutaan jättämään Excusta pois, mutta

se ei haittaa jos sen avulla saadaan tapahtuma järjestettyä.

12.2. Sitsilaulukirjauudistus

Emma Kola on ottanut yhteyttä muihin kasvatustieteiden ainejärjestöihin. Päivää

projektin aloittamiselle ei ole vielä tiedossa. Muilla ainejärjestöillä kirjat on lopussa ja

meillä on tällä hetkellä 10 kirjaa. Toivotaan, että saadaan nämä myytyä.

12.3. Liikuntavuoro

33 kävijää viime kerralla. Tällä viikolla 30 kävijää, joista suurin osa fukseja.

Vaikeuksia edelleen vastuun jakamisen kanssa.



Puhuttiin siitä, että otetaanko puheeksi omien vuorojen mahdollisuus. Tämä olisi

inhottavaa yksittäisille ihmisille, jotka ovat pienistä järjestöistä.

Mietittiin, laitetaanko yhteyshenkilön tai vastuussa olevan ainejärjestön nimi aina

instagramiin, kun mainostetaan vuoroa, jolloin myös muilla ainejärjestöillä olisi

painetta ottaa vastuuta.

12.4. Kirjakerho

Viime kerralla oli 31 ihmistä paikalla, mikä on ennätys. Ohjelmassa oli tutustumista,

kirjan valintaa sekä ilmoitus siitä, että äänestäminen siirretty whatsapp-ryhmään.

Seuraava kerta 9.10. kello 18.00 Alkulähteellä.

12.5. Käsityökerho

Ensimmäisen kerran 3.10. kello 18.00 Kasvistolla.

Budjettia kerholle varattuna 50e tälle syksylle.

Jimi Rytkönen poistui 18.46.

13. Kestävä kehitys

Mitä tehdään kasviston villivesille? Pulloja on jäljellä noin 100 kappaletta.

Pohdittiin, että laitettaisiin kaikille ainejärjestöille ja someen ilmoitus, että niitä saa

ottaa.



Emma Kola vie niitä sillikselle. Jos niitä jää vielä sen jälkeen jäljelle, voidaan niitä

tarjota muille ainejärjestöille.

Tällä hetkellä juomaa on fuksiaisissa palkintona.

13.1. Pedagon kestävyysohjelma

Kokoonnuttiin eilen 25.9. Lähteellä. Paikalla Lotta Seppäsen lisäksi kolme

osallistujaa. Keskusteltiin Pedagon kestävyyden nykytilanteesta, sekä miten

tapahtumien sosiaalista, taloudellista ja ekologista kestävyyttä voisi kehittää.

Seuraava tapaaminen ensi viikon maanantaina tilassa b347 klo 16-18. Tällöin

käsitellään jäsenistöä, hallituksen toimia ja hankintoja.

Emma Kola lupasi leipoa seuraavaan kokoukseen.

14. Kansainvälisyys ja tutor

JYYn kv-foorumi kokoontuu 3.10. Pedagolla toimintasuunnitelmakokous samaan

aikaan, joten ei päästä osallistumaan.

Kv-tutorhaku kevätlukukaudelle alkaa 2.10., Tiina Nyyssönen laittaa tätä vielä

tarkemmin viestiä.

Haalarikastajaisten suunnittelu käynnissä ja paikaksi on kysytty Heidi’s Bier Baria

Boomboxin ja Tilian ollessa varattuja. Jatkoille merkattu kalenteriin Cafe Europa,

mutta se ei varmaan toteudu, eikä sen pitäisi olla ongelma sopimusten puitteissa. Cafe

Europaan ei ole myöskään luvattu jatkoja.

Tutorvastaava Veera Hynninen muistuttelee tutoreita kotiryhmähengailujen

pitämisestä ja tapahtumapaikkojen varmistamisesta.



Yhteistyökyselyä käytiin läpi tutoreiden ja hallituksen tapaamisessa 19.9.

Kokonaisuudessaan yhteistyö on toiminut todella hyvin, etenkin kommunikoinnista

myönteistä palautetta. Tutorvalinnasta keskusteltiin ja sen kehittämistä pohdittiin.

Opettajankoulutuslaitoksen kanssa pohdittu, miten tutorvalintaa kehitetään.

14.1. Fuksitoimikunta

11 ilmoittautunutta. Tällä hetkellä sovitaan ensimmäistä tapaamisaikaa tulevalle

viikolle tai seuraavalle, siellä fuksitoimikunta järjestäytyy ja toiminta alkaa.

Myös sosiaaliseen mediaan jotain asiaa toimikunnasta. Toimikunta saa itse tehdä

logon.

Atte Urama selvittää raha-asiat soihtukulkueeseen liittyen.

Venla Vihanto ja Veera Hynninen ovat fuksitoimikunnan vastuuhenkilöt.

15. Yhteistyö

Kansankynttilä-collegeista on tehty mainoskortti Canvaan, jota tarkoitus lähettää

sähköpostin liitteenä eri Jyväskylän peruskouluille. Saatesanat tulevat olemaan

esimerkiksi “tue tulevaa juhlavuotta jee”.

Edunvalvojat Siru Kirkelä ja Anni Hakala ovat olleet yhteydessä Anne Martiniin

liittyen somekaappaukseen Pedagon tilille. Näin saataisiin tiivistettyä Pedagon ja

laitoksen yhteistyötä.

Kide.appissa mennyt joitain haalarimerkkejä. Saaga Rissanen varmistaa, halutaanko

jotain tarkkaa dataa tähän.

Saaga Rissanen varmisti, kuinka usein merkkejä kuuluu lähettää. Puhuttiin,

voitaisiinko päättää joku aika ja merkata se myös kide.appiin, esimerkiksi joka toinen

perjantai.



Luokanopettaja ry:n merkki on tullut ja maksaa 2e. Pedago saa myyntituloista 1e.

Mainoskuvat merkistä puuttuu. Merkkiä myydään tällä hetkellä vain SumUpilla eikä

Kide.appissa.

15.1. Haalaritilaus

Haalarit ovat tulossa. Tällä hetkellä on tilattu Saaga Rissasen osoitteeseen, mutta

esitettiin, että ne voidaan viedä myös Kasvistolle tai Emma Kolan luokse jos tilaus

tulee todella ajoissa. Jussi Tikanmäki voi kuljettaa niitä.

Lopullinen tappio on 31.80€ haalaritilauksesta. Semmalta ei ole tullut vielä

sponsorimaksua.

Haalareita tilattu 95 kpl.

15.2. Vaatetilaus

Vaatetilauksia on mahdollisuus tehdä 23.10.-30.10.

Tilaukset saapuisivat marras- tai joulukuussa.

Tilauksen ehtoihin kuuluu, että täytyy tilata myös pipoja tai kalastajahattuja.

Climate-huppariin voidaan lisätä väri burgundi.

Stanley Stella -malliin on myös saatavilla muita värejä. Avataan myös muut

värivaihtoehdot, jos se ei maksa ekstraa. Saaga Rissanen selvittää tämän.

Hattuja pitää lunastaa vähintään 20, eli jos jäsenet tilaa 5 meidän täytyy lunastaa 15.

15.3. Yhteistyösopimukset

Kauneus- ja hiusstudio Bianca: kaikista palveluista -10%, myös muille opiskelijoille,

mutta myös 15% alennus on neuvoteltavissa.



Tarjoavat paljon on palveluita, joten voidaan tehdä yhteistyötä.

Keskusteltiin siitä, onko järkevää tehdä yhteistyötä, jos kaikilla opiskelijoilla on joka

tapauksessa -10% alennus. Nostettiin, että muidenkin yhteistyökumppaneiden kanssa

on kyseisenlainen sopimus.

Keskusteltiin, voisiko syksyisin saada 15% alennuksen ja keväällä 10%.

Jos jäsenistö käyttää palvelua paljon, on mahdollisuus 15% alennukseen mahdollisuus

päästä.

Nostettiin esille tulevat vuosijuhlat, joten yhteistyö olisi ajankohtainen. Myös tulevien

vuosien vujujen kanssa yhteensopiva.

Järjestettiin äänestys. Äänestyksen perusteella aletaan tehdä yhteistyötä Kauneus- ja

hiusstudio Biancan kanssa.

Yhteistyö Laajiksen kanssa on päätetty toistaiseksi.

Tauko 19.12-19.19

16. Menneet tapahtumat

16.1. Kehitettävää / palautetta

21.9. sitseistä palautteita tuli 6, suurin osa ruuasta. Palautteissa pyydettiin ruokiin

lihavaihtoehtoa. Pedago tarjoaa pääosin kasvisruokaa. Pyydettiin myös, että

turvahenkilöiden esittelyn voisi tehdä omalta paikalta. Toustien puolelta ensimmäiset

pöydät voisi jättää tyhjiksi.

Selkee (sober curious) tapahtumasta pidettiin. Etkot teki tehtävänsä eli tapahtumaan

osallistumisen kynnys yksin tuntui pienenevän. Osallisti ihmisiä, jotka eivät muuten

tapahtumissa käy. Kehitysideoina lisää mainontaa, jotta saataisiin vielä lisää porukkaa

(nyt noin 100 myytyä lippua ja noin 60-70 osallistujaa) ja jokin esiintyjä olisi kiva

saada. Ilokiven seinälle mainostusta



Taidetta ja viiniä: 21 palautetta, pelkkää kehumista. Tällaisille tapahtumille on

kysyntää. Europan valot hiukan hämärät tapahtumalle.

Kirpputori: 1 palaute. Tapahtumaa kehuttiin paikan päällä, ja tällöin myös

ihmiset tykkäsivät. Kehitettävää palautetta tuli siitä, että myyntipaikat olivat lattialla.

Sovituskoppeja toivottiin, sillä pukkari oli liian kaukana. Ilmainen osallistuminen

houkutteli myyjiä paikalle. Toivottiin lisää mainostusta. 17 henkeä myyjää paikalla,

mikä täytti tilan hyvin, ehkä 30 myyjää olisi mahtunut yhteensä.

16.2. Toteutuneet budjetit

Kasvisfuksien syysrieha (tulojen jako)

Menot 185€ (haalarimerkit + lounasliput palkinnoksi)

Tulot 200€ (jyyn avustus) + 279,31€ (haalarimerkkien myynti)= 479,31

Voittoa 294,31€, esitettiin, että tästä tulee puskuri ensi vuoden riehalle.

Jyyn avustus ei ole tullut vielä tilille.

Taidetta ja viiniä:

Menot 146,99€

Tulot 275,02€

Voittoa 128,03€

Hollywood sitsit 21.9.

Menot 1 245,00€

Tulot 1 285,46€

Voittoa 40,46€

17. Tulevat pöhinät



Muistutettiin, että näistä aina oltava tiedot: mitä, missä, milloin, rahaliikenne (tulot,

menot, arvioitu tulos), lipunmyynti/ilmoittautuminen ja turvikset.

17.1. Fuksiaiset vuosikurssille -23, Lounaispuisto, 27.9.

Huomenna klo 16.30 lounaispuistossa.

Turvahenkilöt: Lotta Seppänen, Atte Urama ja Ella Hulanmäki.

17.2. Syyskuun hengailuilta: Pedago&OKL Leffailta, Agora, 28.9.

Perutaan.

17.3. Läheistenpäivä, Ruusupuisto, 29.9.

Järjestetään yhteistyössä opettajankoulutuslaitoksen kanssa. Pedagolta ei mene rahaa,

laitos kustantaa kahvitarjoilut.

Klo 15-19, ohjelmassa kampuskierros, laitoksen ja Pedagon puheenvuorot sekä

tutustumista Ruusupuiston tiloihin.

Minea Nirhamo, Emma Kola, Veera Hynninen ja Atte Urama menevät paikalle.

17.4. Lokakuun hengailuilta, 4.10.

Päivä muuttunut 12.10.

Tutoreista Tiia Hallamaa ja Justus Willman sekä hallituksesta edunvalvojat Anni

Hakala ja Siru Kirkellä järjestävät bingon Alkulähteellä.

17.5. Maailman opettajien päivä, 5.10.



Hyvin hoidossa. Huomenna tulee mainos.

Paneeli (opiskelijat, laitoshenkilökunta, kentän työntekijä, sivistystoimenjohtaja),

työntekijäpuolen edustus (millaista aloittaa uutena opena, mentoriopettaja) ja lopuksi

Unescon kevennys.

Kuka tulee myymään Pedagon ständille?

Ainejärjestöt voivat pitää ständiä. Luvassa keskustelua opettajuudesta.

Atte Urama tai Jimi Rytkönen osallistuu paneeliin.

Anna-Leena Kähkönen pitää Unescon kevennyksen. Helsingin kaupunki työnantajana

puhumassa. Saku Virtanen ständillä, mukaan merkit, paidat ja banderolli. Klo 12-15

Ruusupuistolla.

17.6. Kauppakadun approt, 5.10.

Rannekkeiden jako hoidettu.

17.7. Etikettikoulutus, 10.10.

Mukana JYY ja joku kahvila. Tapahtuma on nimellä Kakkua ja etikettiä. Klo 17.

Julkaistaan perjantaina, tapahtuma on ilmainen. Valkoista puuta kysytty, mutta se on

maksullinen, joten sitä vielä harkitaan. Avecin saa ottaa mukaan.

17.8. Paritanssikokeilu, 11.10.

Klo 17 Vanhassa juhlasalissa S212. Maksaa n. 5e per osallistuja, julkaistaan

perjantaina. Mukana tanssiopiston tanssinopettaja Tuija Nikkilä.

Saa ottaa avecin mukaan



17.9. Vuosijuhlat, Hotelli Verso, 13.10.

Parikymmentä lippua vielä jaossa. Juhlaa saa vielä mainostaa.

Tapahtuma tekemässä tällä hetkellä n. 900€ tappiota.

Hallituksen vastuut varmistuu huomenna

Hotelli Versoon menossa tällä viikolla menossa menutoiveet, joten hallituslaisia

muistutettiin ilmoittautumaan.

Turvahenkilöt: Anni Hakala ja Saku Virtanen.

17.10. Sillis, 14.10.

Lipunyynti alkaa torstaina, paikka salainen, teema pyjamabileet. Lippu maksaa 10€,

ei-jäseneltä 15€. Isot bileet tulossa.

17.11. Hallitushaku ja syyskokous Q&A, 24.10.

Paikkana Väite (B248) kirjastolla.

Tilaisuus jäsenille päästä kysymään ja kuulemaan syyskokouksesta ja hallitukseen

hakemisesta. Kaikki hallituslaiset paikalle, näin mahdollisimman monia pestejä on

edustettuna.

Tavoitteena keskustelua ja hallituslaisten “haastattelua”.

17.12. Herkkuapprot, 25.10.

Paikkoja alkaa olla hyvin mukana. Passien jako mahdollisesti Revolutionissa.

Muutamaan paikkaan ei ole saatu vielä yhteyttä.



- Lippuja myyntiin 750 (+200 viime kertaan)

- Arvioidut menot 700€

- Arvioitu tulos +3500€

Keskustelua viidennestä tutkinnosta, alkuperäisenä ehdotuksena Jätemylly. Muita

ehdotuksia Kylläinen, Ylensyönyt ja Komposti. Ehdotettiin myös

ottamaan mallia muilta kaupungeilta, mutta idea ei ole niillä sama, joten ei ole

mahdollista. Nimen pitää olla huomenna päätettynä, ja merkit tilata viikon päästä.

Uusina ehdotuksina Herkkutohtori ja Herkkules, joka kannattelee donitsia. Lopullinen

nimi on Tohtori Herkkules.

17.13. PJR, 16.-17.11.

Tästä ei ole vielä infoa.

17.14. Marraskuun bileet, Keljon Tapiola, 30.11.

Paikka on varattuna, maksaa 350€

Tästä lisää keskustelua myöhemmin.

18. META

Veera Hynniseen on ollut Kestävyysmessuilla ja sähköpostitse yhteydessä henkilö

SDG4 seminaarista 21.-22.11. Ohjelma englanniksi aiheena YK:n Kestävän

kehityksen tavoite 4 Hyvä koulutus. Mainostetaan someissa.

Haalarimerkkien tilaamisessa menee vielä aikaa. Viimeisten merkkien

muokkauskorjaukset tehty.



19. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 24.10. klo 18.15.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 19.47.

Jyväskylässä 26.09.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


